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KENNISNEMEN VAN:

Het besluit van het college om de vernummering van de tweede fase van de Zandstraat in 
Opijnen uit te stellen tot na 2019.  

INLEIDING 

In de vergadering van 22 november 2016 heeft het college van burgemeester en wethouders 
het gebouwnummerplan vastgesteld. Gelet op de impact van de verandering van 
gebouwnummers, met name het doorvoeren van de aangepaste nummering door externe 
partijen is besloten om de doorvoering van dit gebouwnummerplan uit te stellen tot na 2019. 
Wel was het college voornemens om de tweede fase van de vernummering van de Zandstraat 
in Opijnen door te voeren.

Echter bij de eerste straten die vernummerd zijn is vooraf overleg geweest met verschillende 
gebruikers van adressen zoals hulpdiensten en nutsbedrijven. Toegezegd is dat indien wij 
melding maken van een wijziging dat deze dan direct verwerkt zou worden. Helaas is de praktijk
anders.

Bij een vernummering krijgen gebruikers van adressen, indien zij daar prijs op stellen, een 
melding van een adreswijziging. Veel organisaties die dagelijks BAG gegevens afnemen 
hebben aangegeven dat zij niet aanvullend geïnformeerd behoeven te worden. Rijks en 
provinciale instellingen zijn (wettelijk verplichte) afnemers van de BAG.

Op dit moment worden wijzigingen nog doorgegeven aan de volgende gebruikers van adressen.

Hulpdiensten, Brandweer, ambulance en politie, Gemeenschappelijke Meldkamer 
Aliander, Vitens 
Andes, Open Streetmap, TomTom 
AVRI, BSR, BWB (BAG beheerder), Omgevingsdienst Rivierenland
Post distrubutie Leerdam, Postcode, PostNL Tiel, (PostNL informeert de overige postbedrijven) 

Ondanks de afspraken met gebruikers van adressen over de doorvoering van de nummeringen 
bij wijzigingen doen zich veel problemen voor bij de vernummering. Zelfs rijksdiensten maken 
soms nog gebruik van adresgegevens die niet uit de BAG komen. Veel gebruikers van adressen
hanteren lange tijd oude gegevens en verwijzen bij onjuistheden door naar de gemeente. Er 
ontstaat hierdoor veel werk bij de gemeente en bij de burgers en er is nauwelijks begrip voor 
deze problemen. Nut en noodzaak van de vernummering wordt pas erkend nadat een en ander 
probleemloos functioneert. En dat duurt in sommige situaties meer dan twee jaar.

Binnen de organisatie is nauwelijks tijd om een en ander goed op te zetten en te begeleiden 
met name door de problematiek bij de externe partners die veel extra inspanning van de 
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organisatie vragen. Dit kan een risico zijn voor de bereikbaarheid van onze inwoners.
Het is daarom af te raden om op dit moment en op deze wijze met de vernummering van 
gebouwen verder te gaan.

KERNBOODSCHAP 

De vernummering van de tweede fase van de Zandstraat op een zorgvuldige wijze 
voorbereiden en daarom deze, mede als gevolg van onvoldoende capaciteit, betrekken bij de 
doorvoering van het gebouwnummerplan dat na 2019 in procedure gebracht zal worden.

CONSEQUENTIES 

Door de gerezen problemen en de noodzaak om een en ander zorgvuldig uit te voeren en gelet 
op de redenen om de doorvoering van het gebouwnummerplan uit te stellen tot na 2019 is het 
wenselijk dat de doorvoering van de tweede fase van de Zandstraat in Opijnen eveneens uit te 
stellen tot na 2019.

Om een en ander goed op te zetten zullen er afspraken vastgelegd moeten worden met de 
afnemers zoals hiervoor genoemd en zullen de belanghebbenden intensief bij het proces 
betrokken moeten worden. Gelet op de ervaringen met de voorgaande vernummeringen is het 
vermoedelijk noodzakelijk om in goed overleg met alle partijen tot een gedragen oplossing te 
komen. De vorming van een projectteam waarin ook nutsbedrijven, post en hulpdiensten 
vertegenwoordigd zijn kan daarbij gewenst zijn.

COMMUNICATIE 

Het aanhouden van deze vernummering behoeft particulier initiatief niet in de weg te staan. 
Tegen het doorvoeren van vernummering direct volgend op de al gewijzigde nummering aan de 
Zandstraat in Opijnen bestaat geen bezwaar mits dit geheel op vrijwillige basis gebeurt en een 
eigenaar zelf ook bereid is om eventuele problemen op te lossen.

VERVOLG 

Na 2019 zal de vorming van een projectteam en het doorvoeren van een beter nummering van 
gebouwen opnieuw in procedure gebracht worden.

Voor problemen die, als gevolg door reeds uitgevoerde vernummering gemeld worden, wordt 
direct actie ondernomen richting de betreffend organisatie. Alle tot nu toe gemelde problemen 
zijn verholpen.


